



## Protokoll styrelsemöte S03 2018-01-30

<b>Närvaro:</b>	Anna Qvil	Ordförande
	Viktor Claesson	Propagandamästare
	Fred Nordell	Skattmästare
	Hannes Åström	Studierådsordförande
	Axel Syrén	Cafémästare
	Erik Gralén	Näringslivsansvarig
	Henrik Olsson	Källarmästare
	Sebastian Hegardt	Programmästare
	Daniel Jannemyr Åhlin	Sexmästare
	Jesper Grahm	Överphös
	Gillis Oldfeldt	Vice Ordförande
	David Larsson	Revisor
	Lars Gustafson	Revisor
	Christina Zhou	Kårkontakt TLTH
	Rasmus Göransson	
	Oscar Sigurdsson	
	Martin Bergman	
	Sara Lindgren	
	Sebastian Karabeleski	
	Johannes Törnblom	
	Jesper Berg	
	Niklas Bruce	
	Otto Sörnäs	
	Sandra Nyström	
	Joel Jonsson	
	Emmy Edfors	
	Alexandra Bucei	
	Albin Sverreson	
	Jacob Säll Nilsson	
	Oliver Dageson	
	Lucy Albinsson	

- §1 OFMÖ Ordförande Anna Qvil förklarade mötet öppnat klockan 12:14.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera:
- Rasmus Göransson
  - Oscar Sigurdsson
  - Martin Bergman



- Sara Lindgren
  - Sebastian Karabeleski
  - Johannes Törnblom
  - Jesper Berg
  - Niklas Bruce
  - Otto Sörnäs
  - Sandra Nyström
  - Joel Jonsson
  - Emmy Edfors
  - Alexandra Bucei
  - Albin Sverreson
  - Jacob Säll Nilsson
  - Oliver Dageson
  - Lucy Albinsson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med avdraget:
- §11 D-sek snapchat lenses.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkända protokollen:
- Protokoll styrelsemöte S01 2018-01-16
  - Protokoll styrelsemöte S02 2018-01-21
- §6 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Daniel Jannemyr Åhlin till medjusterare.
- §7 Information från kåren Kåren har valt en ansvarig för Arkad.
- §8 Information PLCD Programledningen hade inget nytt att informera om.
- §9 Information från kollegierna Sexkollegiet kommer ha sitt första möte på torsdag, den 1/2.
- §10 Mötesdricka Axel demonstrerade listan för utskrivning av varor från café och rekommenderar starkt att signaturer skrivs på varje rad istället för att dra sträck.
- §12 Pris på dansplattior Dansgruppen i karnevalen vill använda våra dansplattor. Vi hänvisade till vår policy men deras budget är inte tillräcklig och de



ber därför om en sänkning i pris. Viktor påpekar ytterligare att de skrev att vi ej kan ha en funktionär från Datatekniksektionen om inte personen även är funktionär i karnevalen. Mötet diskuterade och kom överens om att det är viktigt att vi har en av våra egna funktionärer.

Mötet **beslöt** att tillåta sänkning av priset, men att närvarande funktionär från Datatekniksektionen fortsätter vara ett krav.

§13 Visp till robocoup Sexmästeriet vill köpa in ett visp-munstycke till sektionens robocoup. Priset ligger strax under 2000kr.

Mötet **beslöt** att Daniel Jannemyr Åhlin får göra köpet.

§14 Ekonomisk status Fred Nordell berättade att sektionen har en hög likviditet och att ugnen fortfarande ej har betalats för.

§15 Beslutsuppföljning **S02, §12 Telefonen.** Fred Nordell informerade att Telavox har en gratis tjänst som tillåter ett företagsnummer vilket kan vidarekoppla till förslagsvis privatnummer. Mötet föreslår att Datatekniksektionen testar deras tjänst.

Rasmus Göransson informerade om att akademiska föreningens arkiv har begärt att få arkivera Datatekniksektionen medaljer och att han tänker viderbefodra detta arbete till vår tillsatta Övermarskalk, Elizabeth Persson.

§16 Val av funktionärer Mötet **beslöt** att välja in:

- Nils Ceberg till Funktionär inom programmästeriet
- Axel Isberg till Funktionär inom Cafémästeriet
- Nick Persson till Funktionär inom Cafémästeriet
- Lucy Albinsson till Øverpeppare
- Jacob Säll Nilsson till Øverpeppare
- Albin Sverreson till Peppare
- Martin Johansson till Peppare
- Joel Jonsson till Peppare
- Hannes Lantz till Peppare
- Alexandra Bucei till Peppare
- Inger Gundersen till Peppare



- Oliver Dageson till Peppare

§17 Meddelanden Oscar Sigurdsson meddelade att han nuvarande sitter som fullmäktige på teknologkåren. Har någon tankar, vill ha hjälp eller vill veta mer om kåren svarar han gärna på frågor.

Daniel Jannemyr Åhlin informerade att sexmästeriet ska inventera på lördag, den 3/2, klockan 11.

§18 Övrigt Fred Nordell öppnade diskussion om branddörren längst in i iDét. Enligt Fred har dörren varit icke larmad under större tid, han undrar vad som är praxis och hur vi vill agera. Lars informerade att larmet är lokalt och tanken från början var att hindra att folk gick in och ut genom dörren under event med alkohol. Mötet diskuterade fram att dörren egentligen inte har en anledning att vara olarmad och vi bör därför rätta oss efter det och hålla den larmad.

Jesper Grahm undrade varför vi inte längre har spons på våra overaller. Lars informerade att staben 2013 valde bort det på grund av att intresse brist. Anledningen till bristande intresse var på grund av overallens association med fest.

§19 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:50.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Viktor Claesson  
Propagandamästare

Anna Qvil  
Ordförande

Daniel Jannemyr Åhlin  
Sexmästare